



## BUTTERFLY CLASSIC SOFA

DESIGNED BY NIELS GAMMELGAARD

Butterfly Classic Sofa er baseret på Butterfly Classic Lounge-designet, der er forankret i dansk designtradition. Det lave, fuldpolstrede loungesæde giver 2-seateren ekstraordinær komfort, mens den stadigvæk har et enkelt, slankt designudtryk. Butterfly Classic Lounge sofaen er en elegant tilføjelse til Butterfly Classic serien, som giver mange muligheder for matchende designløsninger på en række områder. Serien er lige velegnet til lounge- og venteområder som til det private hjem. Butterfly Classic sofaen fåes i to sædehøjder: 39 cm og 43 cm.

// Butterfly Classic Sofa is based on the design of the Butterfly Classic Lounge and also rooted in Danish design tradition with laminated wooden shell and solid wooden frame. The low fully upholstered lounge seat gives the 2-seater exceptional comfort while still keeping a simple, slim design expression. Butterfly Classic Sofa adds beautifully to the rest of the Butterfly Classic series which gives plenty of opportunities for matching design solutions in a variety of areas. It is especially suitable for meeting and lounge areas as well as the private home. The Butterfly Classic Sofa is available in two seat heights: 39 cm and 43 cm.

/ Das Butterfly Classic Sofa basiert auf dem Design des Butterfly Classic Lounge und wurzelt ebenso in dänischer Designtradition. Der niedrige vollgepolsterte Lounge-Sitz verleiht dem 2-Sitzer einen außergewöhnlichen Komfort. Trotz hohem Komfortfaktor zeigt sich das Sofa in einem edlen, schlanken Design. Das Butterfly Classic Sofa fügt sich wunderbar in die Reihe der Butterfly Classic-Serie ein, die viele Möglichkeiten für zusammenhängende Designlösungen in einer Vielzahl von Bereichen bietet. Es eignet sich besonders für Besprechungs- und Lounge-Bereiche sowie das private Zuhause. Das Butterfly Classic Sofa ist in zwei Sitzhöhen erhältlich: 39 cm und 43 cm.

SÆDE/RYG: Formspændt krydsfiner, fuldpolstret. STEL + ARMLÆN: Massiv eg, lakeret eller sortbejdet.

// SEAT/BACK: Moulded plywood, fully upholstered. FRAME + ARMRESTS: Solid oak, lacquered or black-stained.

/ SITZ/RÜCKEN: Formlagenholz, schichtverleimt – vollgepolstert. GESTELL + ARMLEHNEN: Massivholz, Eiche, lackiert oder schwarzgebeizt.

